
支持14种超炫LED灯光特效。
繁星点点，随按随灭，混光模式，游戏高手，川流不息，随按随亮，正弦光波，常亮模式，
呼吸模式，七彩霓虹，一触即发，雨滴滑落，彩虹轮盘，涟漪扩散。

Support 14 kinds of super bright LED lighting effects.

3．支持FN+“-/ =”五级速度调节，支持FN+“←/→”个别模式下方向调节，
     支持FN+“↑/↓五级亮度调节。

Standard Edition: The FN+1 to 5 button lights up for the fixed game mode button.

3. Support FN + "- / =" five-speed adjustment, support FN + "← / →" in the individual
    mode direction adjustment, support FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment.

4. 支持全键无冲。 4. Support full key without punch.
5. 支持锁WIN功能及LED灯效指示，同时锁住WIN和锁APP键后，Win Lock常亮指示，
     解锁后，Win Lock灭 5. Support lock WIN function and LED light effect indication, while locking WIN and lock

    APP key, Win Lock always lights up, after unlocking, Win Lock is off
6．支持FN+ESC复位功能，恢复到“繁星点点”默认灯光设置。

7．支持FN+PS关/开背光功能。
6. Support FN + ESC reset function, restore to the "Starry" default lighting settings.

7. Support FN+PS off/on backlight function.

游戏高手模式设置： Game Master Mode Settings:

FN+1=游戏模式1（FPS第一人称射击游戏）-ASDW↑↓←→ESC亮 FN+1=Game Mode 1 (FPS First Person Shooting Game)-ASDW↑↓←→ESC Bright
FN+2=戏模式2（CF穿越火线）-ASDW 左Ctrl 左Shift 左Alt Space RGQEB 1-5 Tab  
             F1-F3 HM END PU PD PS亮

FN+2=play mode 2 (CF crossfire)-ASDW left Ctrl left Shift left Alt Space RGQEB 1-5 Tab 
           F1-F3 HM END PU PD PS bright

FN+3=游戏模式3（COD使命召唤）-QWERTASDFGCV 1-7 左Ctrl 左 Shift 亮 FN+3=Game Mode 3 (COD Call of Duty)-QWERTASDFGCV 1-7 Left Ctrl Left Shift Bright
FN+4=游戏模式4（LOL英雄联盟）-QWERASDF 1-7亮 FN+4=Game Mode 4 (LOL League of Legends)-QWERASDF 1-7 Bright
FN+5=游戏模式5（QQrace赛车）-WRASD 左Ctrl 左Alt 左Shift ↑↓←→亮 FN+5=Game Mode 5 (QQrace Racing)-WRASD Left Ctrl Left Alt Left Shift ↑↓←→Bright

插USB上开机，展开跑马灯效动画，然后进入用户在最后一次使用的功能及灯光模式状态。 Plug in the USB to boot, expand the horse racing effect animation, and then enter the
user's last used function and light mode status.

●按FN+INS进入“繁星点点”：键盘的背光如夜空之点点繁星，五光十色，眨眼闪烁。
     通过 FN+DEL闪烁速度和数量可按用户喜好调节。支持 FN+“-/ =”五级速度调节, 
     FN+“↑/↓五级亮度调节
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      star in the night sky, with five colors and ten eyes. The speed and number of 
      flashing through FN+DEL can be adjusted according to user preferences. Support 
      FN+ "-/ =" five-level speed adjustment, FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment●按FN+INS进入“随按随灭”：键盘整体背光常亮，亮度/颜色以之前调节的记忆参数为准。

    通过 FN+DEL 切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节,  FN+“↑/↓五级亮度调节。
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     always on, and the brightness/color is based on the previously adjusted memory 
     parameters.Switch between random and 7-color with FN+DEL, a total of 8 colors 
     can be adjusted.Support FN + "- / =" five-level speed adjustment, FN + "↑ / ↓
     five-level brightness adjustment.

●按FN+INS进入“混光模式”：键盘背光每排一种颜色，像彩带一般。
    通过 FN+DEL 呼吸和常亮调节
    支持 FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节
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      like a ribbon.Adjusted by FN+DEL breath and constant light   Support FN+ "-/ =" 
      five-level speed adjustment, FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment

●按FN+INS进入“游戏高手”：
   默认设定五组常用游戏按键灯光，按FN+1~5，可进行切换。也可以任意模式下，直接按
   FN+1~5进入相应背光状态。             
   FN+ 6-0 均可按FN+HM可进行自定义录制，定义按键背光颜色。
   先按FN+6-0其中任意一个按键后，再按FN+HM进入录制模式，此时右上角的四个指示LED 
   闪烁，可任意按下按键，七种颜色循环切换，直到自己喜欢的颜色，最后按下FN+HM保存，
   四个指示LED停止闪烁，录制成功。
   清除自定义灯光，先按FN+6-0其中任意一个当前设定的灯光值后，再按FN+HM，此时右上角 
   的四个指示LED闪烁，再次按下FN+HM， 四个指示LED停止闪烁，清除成功。
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     button lights are set, and FN+1~5 can be used to switch. Can also be pressed directly in 
     any modeFN+1~5 enters the corresponding backlight state.FN+ 6-0 can be customized 
     by FN+HM to define the backlight color of the button.Press any button of FN+6-0 first, 
     then press FN+HM to enter the recording mode. At this time, the four indicator LEDs in
     the upper right corner Blinking, you can press any button, the seven colors cycle to the
     color you like, and finally press FN+HM to save.The four indicator LEDs stop flashing 
     and the recording is successful.To clear the custom light, first press any of the currently 
     set light values of FN+6-0, then press FN+HM, then the upper right corner  The four 
     indicator LEDs flash, press FN+HM again, and the four indicator LEDs stop flashing, 
     and the clearing is successful.



●按FN+INS进入“川流不息”：键盘的背光由右至左或由左至右流动，呈7彩颜色。
    支持FN+“←/→”组合键，可调光波流动的左右方向。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节。

● Press FN+INS to enter the “streaming flow”:
    The backlight of the keyboard flows from right to left or from left to right, in seven colors.
    Support FN+ "←/→" key combination to adjust the left and right direction of light flow.
    Support FN + "- / =" five-level speed adjustment, FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment.

●按FN+INS进入“随按随亮”：背光关闭，默认情况下，每次按键按下时随即亮起一种背光颜色，
    松开按键后按键的背光随之延时熄灭，7彩随机。
    按FN+DEL组合键，切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节。

●Press FN+INS to enter “Follow the light”:The backlight is turned off. By default, a backlight color
  is illuminated each time the button is pressed, and the button is released after the button is 
  released. The backlight is then extinguished with a delay of 7 colors.Press the FN+DEL key 
  combination to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors are adjustable.
  Support FN + "- / =" five-level speed adjustment, FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment.●按FN+INS进入“正弦光波”：键盘背景为LED关闭状态，一条七彩光波以正弦曲线形式上下波动翻飞，

    拖尾渐灭。速度越快，拖尾越长。
    按FN+DEL组合键，切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节。

● Press FN+INS to enter the “sinusoidal light wave”:The background of the keyboard is the LED
   off state, and a colorful light wave fluctuates up and down in a sinusoidal form, and the tail is 
   gradually extinguished. speed The faster, the longer the tail. Press the FN+DEL key combination
   to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors are adjustable.
   Support FN + "- / =" five-level speed adjustment, FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment.●按FN+INS进入“常亮模式”：键盘整体背光常亮，亮度以之前调节的记忆参数为准，七彩色可调。

    按FN+DEL组合键，切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“↑/↓五级亮度调节。 ● Press FN+INS to enter the “normal light mode”:The overall backlight of the keyboard is always

   bright, and the brightness is based on the previously adjusted memory parameters, and the 
   seven colors are adjustable. Press the FN+DEL key combination to switch between random and
   7-color, and a total of 8 colors are adjustable.
   Support FN + "↑ / ↓ five levels of brightness adjustment.

●再次按下进入“呼吸模式”：键盘整体背光模拟呼吸节奏，实现由灭至最高亮度的曲线变化。
    亮度、颜色及呼吸节奏速度，以之前调节的记忆参数为准。
    按FN+DEL组合键，切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节。 ● Press again to enter "Breath Mode":The overall backlight of the keyboard simulates the

   breathing rhythm, achieving a curve change from extinction to maximum brightness. 
   Brightness, color and breathing  The rhythm speed is based on the previously adjusted 
   memory parameters.Press the FN+DEL key combination to switch between random
   and 7-color, and a total of 8 colors are adjustable.  Support FN + "- / =" five-level speed 
   adjustment, FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment.

●再次按下进入“七彩霓虹”：键盘整体背光亮度不变，灯光颜色呈七彩逐色交替变幻，
    亮度及变幻速度，以之前调节的记忆参数为准。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节。

● Press again to enter the "Colorful Neon":The overall backlight brightness of the keyboard is 
   unchanged, and the color of the light changes alternately with color and color. The brightness
   and the speed of change are before  The adjusted memory parameters shall prevail.
   Support FN + "- / =" five-level speed adjustment, FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment.

●再次按下进入“一触即发”：背光关闭，默认情况下，每次按键按下时，该行按键亮起一种背光
    颜色，向两侧以拖尾方式射出。
    按FN+DEL组合键，切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节。

●再次按下进入“雨滴滑落”：键盘的背光状如雨滴贴窗滑落，五彩斑斓，时疾时徐。
    按FN+DEL组合键，切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节

● Press again to enter “One Touch”:The backlight is off. By default, each time the button is 
   pressed, the button lights up in a backlight color, trailing to the sides. The way to shoot.
   Press the FN+DEL key combination to switch between random and 7-color, and a total 
   of 8 colors are adjustable. Support FN + "- / =" five-level speed adjustment,
   FN + "↑ / ↓ five-level brightness adjustment.

●再次按下进入“彩虹轮盘”：键盘背光颜色状如七彩轮盘旋转，逐色交替变幻。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节。
    支持FN+“←/→”可调光波流动的左右方向。 ● Press again to enter "Rainbow Roulette":The color of the keyboard backlight is like a 

   colorful roulette wheel, and the color changes alternately.
   Support FN + "- / =" five-speed adjustment.
   Supports FN+ “←/→” to adjust the left and right direction of light flow.

●再次按下进入“涟漪扩散”：
    以按下的按键为中心，向四周波动扩散出一层五颜六色波浪，粼粼涌动，渐行渐远。
    按FN+DEL组合键，切换随机七彩和7单色，共8种颜色可调。
    支持FN+“-/ =”五级速度调节, FN+“↑/↓五级亮度调节。 ● press again to enter "ripple diffusion" : To press the button as the center, to all around the 

   wave spread out a layer of colorful waves, sparkling surging, gradually line gradually far.
   Press FN+DEL key combination, switch random 7 colors and 7 monochrome, a total of 8
   colors can be adjusted.
   Support FN+ "-/ =" five-level speed adjustment, FN+ "↑/↓ five-level brightness adjustment.
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